
 

 

СДРУЖЕНИЕ ОБЕДИНЕН ФУТБОЛЕН КЛУБ ЯНТРА 2019 ГАБРОВО 

 
 

До Отдел Образование, младежки дейности и спорт 

Гр. Габрово  

ПИСМО 

от Обединен Футболен Клуб „Янтра 2019“ Габрово 

Уважаеми г-н Пенов, 

С настоящото писмо бихме искали да споделим нашите коментари и предложения 

относно Проекта на Наредба за управление и разпореждане на общинските спортни имоти 

на територията на Община Габрово. Имаме сериозни притеснения по отношение на 

възможността за ползотворното и целесъобразно използване на общинската спортна база, 

които сме акцентирали и към които сме предложили конструктивни решения.  

Във връзка с Раздел 2, Чл. 17 (1) 

В допълнение на нуждата за съблекални и терени за тренировки, професионалните 

спортни клубове имат екзистенциална потребност от достъп до допълнителна 

инфраструктура за да осъществяват дейността си. За да покрие лицензионните си 

инфраструктурни критерии към Български Футболен Съюз, ОФК Янтра Габрово се 

нуждае от договорни отношения за използване на следните инфраструктурни ресурси: 

закрита зала за тренировки, терен с естествена тревна настилка, терен с изкуствена тревна 

настилка, възстановителен център, фитнес зала, административна сграда- офиси и 

съблекални. В тази връзка, предлагаме да се направят изключения за професионалните 

спортни клубове, които да гарантират приоритетен достъп до спортна инфраструктура, 

отговаряща на техните лицензионни и оперативни нужди.  

 

 



 

 

Във връзка с Раздел 2, Чл. 18 (1), т.3 

В допълнение на изискването към кандидатите за участие в състезания към съответната 

спортна федерация, предлагаме кандидатите за спортни обекти и съоръжения 

задължително да притежават лиценз от спортната федерация, за да гарантират качеството 

и легитимността на спортната дейност. В противен случай обричаме базата да бъде 

експлоатирана от юридически лица с нестопанска цел, които развиват спорт без лиценз и в 

несъответствие със спортните стандарти.  

Във връзка с Раздел 3, Чл. 19 (1) 

Изразяване загрижеността си относно възможните промени, вследствие заявление на нов 

кандидат за използването на спортната база и въздействието им върху футболните 

клубове. Предлагаме подходящ срок за кандидатстване и по –голяма периодизация, които 

да отчитат спортния футболен календар (който започва между Юли и Август и 

приключват между Май и Юни) и да гарантират непрекъснатостта на тренировъчните 

процеси на спортните отбори към съответния клуб. Важно е да се предостави достатъчно 

време за адаптиране и планиране на спортните активности, за да се предотврати 

нарушаване на спортните събития и участие в тях. 

Във връзка с Раздел 4, Чл. 20 и с Раздел 4, Чл. 22 (1)  

Изразяваме притеснението си относно възможните последствия от приемане на 

горепосочените точки, които обричат обществено-значимите спортни клубове в Габрово 

да загубят част от възможностите си за използване на общинска спортна база и 

провеждане на тренировъчен процес, за сметка на други кандидати, чиито цели са по-

скоро частни от колкото обществени. Подобни действия биха довели до роене на 

спортните клубове в града, напомняйки на порочни практики и спомени от миналото на 

Габровския футбол. Затова ние вярваме, че е важно всеки спортен клуб да получава шанс 

за тренировъчен процес, но не и за сметка на вече съществуващи и структурирани спортни 

организации работещи със стотици деца и представлявайки хиляди хора. Предлагаме, при 

постъпване на повече от едно заявление и последващото сформирането на график, 

комисията от настоящата наредба да се съобразява с минималните тренировъчни нужди на 

водещия спортен клуб и допустимата натовареност на съответния спортен обект, за да се 



 

 

намали риска за нарушаване на тренировъчните и състезателни възможности на вече 

създадените отбори към съответния водещ клуб. 

Във връзка със Справка към Приложение № 2 към Чл. 19 

Изключването на професионалните състезатели на спортен клуб, като аспект с по-голяма 

важност, при формирането на коефициент за разпределението на базата, би довело до 

решения противоречащи на нуждите на кандидатстващите спортни организации. 

Отчитайки, че към днешна дата професионалният ни мъжки отбор по футбол споделя една 

и съща спортна инфраструктура с детско-юношеските формации по футбол. В тази връзка 

е от съществено значение да се изясни, че тренировъчните и възстановителни принципи и 

методики на професионалният спорт не подлежат на адаптивност от към часове или 

условия за работа. В следствие на гореспоменатото, предлагаме Приложение № 2 към Чл. 

19 да се актуализира, като се добави броят на картотекирани професионални спортисти на 

клуб състезаващ се на професионално ниво, а коефициентът на значимост при 

съответните състезатели да бъде отразен подобаващо.  

Вярваме, че направените коментари ще бъдат дискутирани, а предложенията ще бъдат 

отразени в Наредбата.  

 

19.02.2024 г.              С уважение, 

гр. Габрово                            Михаил Митов 

               Изпълнителен директор 

          ОФК Янтра (Габрово) 

 


